

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-05-02	
Fastställd av Styrelsen	Datum 2018-05-03	Utgåva 01	Sida / Sidor 1 av 3



Närvarande:

- Petra Almarsson (PA).
- Jonas Almarsson (JA).
- Ola Hanzon (OH).
- Morgan Svensson (MS).

1. Ordförande.

- Ola Hanzon.

2. Val av sekreterare.

- MS tog på sig uppdraget såsom sekreterare.

3. Val av justerare.

- PA tog på sig uppdraget såsom justerare.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll.

- Träningslägret – Mellbystrand 2018-04-21/22:
 - Ett drygt 10-tal graalare deltog på lördagens träning, som var förlagd till dels Sparbanksvallen i Laholm (bana) och dels ute på Hökafältet i Mellbystrand.
 - Linda Persson höll dessutom i ett uppskattat Tabata-pass som somliga hade nytta av i flera dagar efteråt!
 - Inte fullt lika många graalare sprang på Hallandsåsen på söndagen!
 - Till kommande år (läs: 2019) så bör man möjligen fundera över en annan form av träningsläger, kanske bara 1-dagars.
 - I år var det bara 3st graalare som sov över och intresset tenderar att minska för varje år som går.
- Klädbeställning (Trimtex):
 - MS meddelade att alla kläder ifrån Trimtex är utdelade!
 - JA har nu fått alla fakturor ifrån Trimtex (av MS).
 - JA kan därmed skicka ut fakturor till medlemmarna som beställde kläder.
 - MS kollar med Kristian Dahlström på Trimtex hur återbetalningen till SK Graal sker av de löparbyxor som vi returnerade.
- Folksam:
 - Gruppförsäkringen på aktiva medlemmar har nu betalats enligt styrelsebeslut 2018-03-20.

5. Sponsorjippo – Team Sportia.

- MS kollar med Niklas Fyhrlund hur detta jippo fortskrider.

6. Tidtagningssystemet.

- Systemet är fortfarande inte inköpt.
 - Detta måste göras så fort som möjligt så att vi hinner ha ett antal testtävlingar innan festivalloppet!
- Klara att lära sig systemet är följande:
 - Jonas, Leif, Ola, Petra, Morgan, Peter, Susanne, Boris.
- Kvar att kolla med:
 - Klas?

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-05-02	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-05-03	Utgåva 01	Sida / Sidor 2 av 3



7. Protokoll.

- Ordförande och Firmatecknare:
 - MS tar snarast fram dokument för "Ordförande och Firmatecknare" liknande det ifrån 2016.
 - Därefter besök på banken snarast.

8. Festivalloppet 2018.

- Tidtagningssystemet:
 - Fortfarande osäkert vilka som ska sköta tidtagningssystemet.
 - Totalt beräknas 3st personer behövas för själva tidtagningen (inkl. backupen).
 - Leif har sagt sig kunna ställa upp!
 - Fråga Peter Helgesson om han kan tänka sig att sköta backupsystemet?
- Flyers:
 - Sponsorernas logotyper ska läggas till i flyern, helst redan i år men annars senast till festivalloppet 2019.
 - De som sponsrar festivalloppet ska vara på framsidan:
 - Team Sportia.
 - Traryds Metallgjuteri.
 - Centrumkiosken (Pedas kiosk).
 - På baksidan ska övriga sponsorerers logotyper läggas till.
 - JA tar fram årets sponsorer.
 - Därefter uppdaterar MS flyern.
 - MS skickar den uppdaterade flyern till ansvarig för hemsidan.
- Organisation & Arbetsuppgifter:
 - MS uppdaterar det "nygamla" dokumentet senast mitten på maj.
 - OH skickar därefter ut dokumentet till berörda snarast, dock senast innan midsommar.
- SIF:
 - Ungdomssektionen i Markaryds IF har blivit uppmanade att springa England Runt i sina matchtröjor och klubben betalar anmälningsavgiften. Boris kollar med SIF ifall vi kan få någon respons så att deras ungdomar kan spring vårt festivallopp.
- Medaljer:
 - Tillverkning:
 - OH kollar statusen med Cveto på Traryds Metallgjuteri.
 - Utdelning till fullföljande under tävlingen:
 - OH kollar med döttrarna Bardh om de kan ställa upp.
 - PA kollar med Ebba Almarsson om hon kan ställa upp.
- Speaker:
 - OH kollar med Gösta om han ställer upp som speaker i år.
- Korvförsäljning – Utökad servering:
 - PA gör ett förslag på utökad servering.
 - Tex kaffe, kanelbulle och något godis.
 - PA kollar med en bekant (Inga-Lill) om hon kan tänkas hjälpa till i serveringen.
 - Vid utökad servering lär fler personer behövas.
 - OH kollar med Torgny Biesert och Tom Agaard om de kan ställa upp i serveringen.
- Vätskestationer:
 - Om Leif ställer upp och hjälper till med tidtagningen så måste hans plats ersättas uppe vid Röcklabacken.
 - Boris kollar upp ersättare.
 - OH kollar med Annika Bardh om hon kan ställa upp med vätskestation vid Kvarnaholm.

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-05-02	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-05-03	Utgåva 01	Sida / Sidor 3 av 3



9. Nycklar.

- Graalstugan:
 - Det ska finnas 9st nycklar enligt en gammal lista som JA har ärvt ifrån tidigare styrelse.
- Maskinhallen:
 - Det ska finnas 5st nycklar enligt en gammal lista som JA har ärvt ifrån tidigare styrelse.

10. Städdag.

- Städdag bestämdes till söndagen 2018-05-27, klockan 09:00 → XX:XX.
 - Dessförinnan så ska en lista upprättas på vad som behöver göras. Gärna med hjälp av ansvariga för yttre skötsel.
 - Om vädret tillåter så blir det korvgrillning efteråt.
- MS ser till att ansvarig för hemsidan får info om detta och att det läggs ut på hemsidan snarast.

11. Feriearbetare.

- Ansvar för feriearbetarna:
 - v1825:
 - Ola Hanzon (med backup av Boris och Jonas, om så behövs).
 - v1826 – 1827:
 - Roger Bardh.
- Arbetslista:
 - Listan på vad som ska göras måste vara färdig i god tid innan v1825!
 - Även backuplista, ifall vädrets makter sätter stopp för målning, måste tas fram!

12. Städning av källaren.

- Daniel har ännu inte städat källaren ifrån isolering och fasadbrädor.
 - JA kontaktar Daniel.

13. Nästa styrelsemöte.

- 2018-06-26 (OBS! Tisdag).

14. Ordförande vid nästa styrelsemöte.

- Petra Almarsson.

Vid protokollet:


Morgan Svensson

Justeras:


Petra Almarsson